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Косовска Митровица - Командант НАТО снага у Напуљу изјавио је у Косовској
Митровици да се ситуација на Косову побољшала у сфери безбедности и економије.

  

Адмирал Марк Фицџералд је рекао да и даље постоје изазови, развој институција права
и закона, изазови у политичкој и економској сфери у покрајини.

  

Фицџералд је додао, током посете северној делу града,да предстоји "дуг пут", да после
одлука МСП и Генералне скупштине УН предстоји следећа фаза у којој ће две стране
бити доведене до разговора.

  

Амерички адмирал је навео да Кфор нема задатак да у области владавине права за шта
су задужене УН, али да ће Кфор "сигурно штитити околину" и то у сарадњи са локалним
општинским представницима.

  

"Надамо се да ће уследити успостављање владавине права и закона, али то није у
нашем мандату и нашим задацима, то је у мандату УН и ЕУлекса," казао је он.

  

Фицџералд је оценио да је у Митровици ситуација мирна и да је доста тога учињено.

  

Фицџералд је, говорећи о преносу овлашћења када је у питању граница Косова рекао да
она постоји са Албанијом, Црном Гором и Македонијом, "али да је велики проблем у делу
са Србијом и да то питање мора да буде решено".
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"Ту имамо већи проблем пошто то није граница, то је административна линија
разграничења тако да ту постоји неколико тачака које нису решене. То питање мора да
се реши. Дијалог између Приштине и Београда треба да се догоди да би на крају
одредили како та линија треба да изгледа," мишљења је Фицџералд.

  

(Танјуг)
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